
 

 

 

 
Protokoll fört vid Mellannorrlandsbilsportsförbund 
  Styrelsemöte 2022-06-15 kl. 19.00 Teams 

 
Närvarande: Göran Svensson, Ulf Jernström, Sofia Wolfenstein, Madelene Sandström, Mia Strömstedt 

 
1.   Ordförande öppnande mötet 
 

2. Dagordningen godkännandes 

3.  Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna med tillägget: 

Ulf kontaktar dom som vill bli banbesiktare och ber dom skriva ett CV som ska 

skickas till utskottet. 

4.  Ekonomi  

Rapport det finns pengar på kontot, inga skulder, en hel del ofakturerat, som 

utbildningarna och 20an. I övrigt ser de bra ut! 

Fakturering, Medlemsavgifterna gör Göran, Sofia ordnar med utbildningar och 

Mia gör 20:an. Mia skickar en lista med alla mejladresser. 

5.  Hösträffen eller Mellannorrlands bilsportsgala, 5-6/11 vi vill göra en större sak, 

typ en galahelg. Utbildningar, tävlingskalender, SGA inför utskottsträff, 

föreläsare, hemsidan, Anna Nordqvist 

Sätt ihop grupper som ansvarar för olika saker. 

Dag1 = En grupp, Föreläsare, tävlingskalender, SGA mm Mia och Ulf ansvarar 

Dag 2 = En grupp, utbildningsdag, Göran och Lars-Erik Söderström ansvarar 

Kvällen = En grupp, Sofia och Madde ansvarar för kvällen och mejlar Save the 

date och fixar kriterier till pristagarna.  M.m.  

Lokal med hotell och små rum, samt stort rum med mat. 

Frösö park, OSD, Gamla teatern Mia kollar upp lokal och mejlar prisförslag 

  



 

6.  Medlemsmöten och månadsbrev, Mia jobbar vidare 

  

7. RF-Sisu 

Info från Sofia, Utvärderingen efter höstträffen 2021, det har inte kommit in 

några fler svar, Sofia har mejlat i omgångar. Vi tar med oss detta till galan i 

november. 

Info från Ulf, ny handläggare som heter Svante Lundberg. Föreringsutbildningar 

som ex. styrelsen, hur arbetar den? kan Sisu hjälpa till med. Lokaler för 

utbildning kan man få hjälp av SISU samt ekonomiskt stöd vid utbildning och 

hjälp med utbildare. 

8.  Övriga frågor 

Propositionen, Ulf skickar kommentarer och sen sammanställer Göran och 

skickar till SBF. 

A-Licenser, en sak som togs upp på senaste SBF mötet, Det är ett problem i 

vissa distrikt med att man utbildar sig till A och sen inte jobbar mer. Vid A-licens 

får man gå in gratis på alla SBF sanktionerade arrangemang. En diskussion med 

tankar och idéer genomfördes, vi får höra vad SBF säger hur det ska arbetas 

vidare med detta. 

Protokoll på hemsidan, Mia kollar vad som hänt. 

Protokoll från SGA vill vi ha, när dom haft möten ska dessa laddas upp på 

hemsidan. 

Exkludering inom SBF, Sofia berättar om att inom folkrace bland annat händer 

det att ungdomar slutar pga. felaktiga beslut, där människor med högre status 

får favörer, detta gäller inom styrelser, klubbar, funktionärer, förare inom alla 

sportgrenar. Hur kan vi i distriktet ta tag i detta? Ungdomsgruppen ska jobba 

med detta. Göre en dokumentation som Göran kan ha med sig till SBF. 

Detta problem gäller inte bara i vårat distrikt utan finns i hela Sverige. 

Ny valberedare finns förslag, Björn Ericsson SLMK och beslut är att han är 

godkänd. Ulf meddelar han. 

9. Nästa möte 12/7 kl.19.00 teams 

10. Ordförande avslutande mötet. 

 



Göran Svensson    Mia Strömstedt 

Ordförande     Sekreterare 

 


